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ÎNTREBARE

Adresată: Domnului Toma-Florin PETCU, Ministru Ministerul Energiei
De către: Doamna Senator Silvia DINICĂ
Circumscripția electorală: nr 42, București
Grupul Parlamentar: USR
Ședința Senatului din data de: 10.10.2017
Obiectul întrebării: Funcționalitatea sistemului de încălzire centralizat

Stimate Domnule Ministru,

Mai puțin de două luni au rămas până cand anotimpul rece va începe și, o dată cu venirea 
iernii, vor reîncepe și discuțiile cu privire la termoficarea județelor din România așa cum se 
întâmplă, fără excepție, an de an.

Mai mult, falimentul centralelor de termoficare nu mai este deja un secret, fiind deja o 
problema veche cu care țara noastră se confruntă. Astfel, unele orașe din majoritatea județelor țării 
s-au confruntat deja cu probleme serioase și au rămas fără sistemul de încălzire centralizat. Mai 
mult decât atât, au existat deja chiar și persoane care au ales debranșarea ca soluție rezolvării 
pierderilor de rețea care genereau costuri la rândul lor.

Având în vedere cele prezentate, vă rog să-mi permiteți a vă adresa următoarea întrebare:

În câte localități este funcțional sistemul de încălzire centralizat și care sunt acestea?

Solicit răspuns scris.
Data Senator, Silvia Monica DINICĂ
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